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Møtedato: Onsdag 16. november 2022   
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SAKSLISTE NR: 9/22   

 

Tilstede: Ole Bjørn Normandbo, Toril S. Jacobsen, Øystein Vestmoen, Svein Kristian Waale, 

Anne Marie Holhjem (delvis), Ellen Ingunn Nordli (delvis), Kristin Stensrød Haugen og 

Thorbjørn Gundersen.  

 

Ikke tilstede: Birgitte Gulla Løken, Liv Berit Breyholtz og Anita Baann Hovd. 

 

Hverdagsgudstjenesten før Menighetsrådet var møtets åpning.  

 

SAKNR. 77/22: GODKJENNING AV REFERAT FRA 25. OKTOBER 

Referatet ble godkjent.  

 

SAKNR. 78/22: PRESTEN HAR ORDET 

- Kirkevalg 2023: Nåværende menighetsrådsmedlemmer oppfordres til å ta stilling til om de 

ønsker å stille til valg for en periode til eller ikke. I tidligere menighetsråd har det vært praksis 

at utgående menighetsrådsmedlemmer deltar i Nominasjonskomitéen for neste valg. 

- Konfirmantene har vært på Pysj-cup i Stavern forrige fredag. 

- Camp Unik arrangeres 02-04.06.23. 

 

SAKNR. 79/22: ØKONOMI  

- Status på tiltak Minnesamvær: Forslag til nytt «Tilbudsskriv» for minnesamvær ble fremvist 

og vedtatt i møtet. Prisen holdes foreløpig på 300kr. 

- Kirkens SOS har spurt om Berg Menighet ønsker å være medlem. Medlemskost er 

1.500kr. Menighetsrådet vedtok dette. 

- Kasserer orienterte om status på de ulike kontoene til menigheten. 

 

 

 



SAKNR. 80/22: BUDSJETT 2023  

Kasserer er i dialog med R4 og har startet arbeidet med budsjettet. Kasserer orienterte om 

status per nå.  

 

SAKNR. 81/22: STRØMSPARINGSTILTAK I BERG MENIGHET  

Denne saken ble også diskutert i forrige møte, se forrige referat for bakgrunn for sak. Etter 

forrige møte er staben også kontaktet for å få deres innspill.  

Følgende forslag til tiltak blir sendt inn til Kirkevergen: 

- Bevegelsessensor på lys i alle rom. Spesielt på toalettene. 

- Minne alle om å lukke dører etter seg. Vi kan henge opp plakater med påminnelse om å 

lukke dørene. 

- Slå av hovedbryter når sistemann forlater bygget. (Dette er gjeldende praksis.) 

- Huske å avbooke rom når arrangementer er avlyst.  

- Bytte ut pærer som ikke er LED-pærer til LED. 

- Kontroll av varmekabelstyring under fliser utvendig i inngangsparti. 

- Alle utvalgene våre kan minnes om å spare strøm så godt som mulig. 

    

SAKNR. 82/22: TILBAKEMELDINGER FRA UNDERGRUPPER  

-Kulturkomitéen:  

+ Mesteparten av vårprogrammet er nå i boks. 

+ Julekonsertene går sin gang. 

+ Det kom forslag til musikkinnslag for bryggegudstjenesten i Helgeroa 30.07.23. 

+ Det kom forslag om kulturkomitéen kunne se på et opplegg til neste års julemesse. 

-Gudstjenesteutvalget: 

 + Møte gjennomført. Det jobbes med gjester til kveldsgudstjeneste. 

+ Salmevalg har vært diskutert, som en oppfølging av Menighetens Årsmøte. Det er 

enighet om at det er bra å lære seg nye salmer. Og at det skal være kjente i starten 

og avslutningen på gudstjenestene. Det skal tilstrebes at nye salmer også da brukes 

på flere gudstjenester. 

 + Forsangere: Møte 22.11.22.  

-Trosopplæringsutvalg for voksne: 

 + Møte gjennomført 26.10.22. 

 + Det arbeides med å lage en plan for kommende semestre.  

 + Bibeltemakvelder har nå etablert et eget styre som skal jobbe med plan videre. 

+ Det ble snakket om å arrangere en Menighetshelg eller liknende.  

+ Det planlegges med en egen kveld for å revitalisere Livsnære grupper. 

+ Det kom forslag til profilering av disse arrangementene, som for eksempel via en 

logo. Komitéen tar dette opp til vurdering. 

 

SAKNR. 83/22: VÅRPROGRAM 2023 

Planlegging av vårens program er i gang. Det planlegges å få dette trykket som et ordinært 

program. 

 

SAKNR. 84/22: GRØNN MENIGHET  

Det ble gjennomført en grundig gjennomgang av oversiktsliste over tiltak, fra september 

2018, som vi som Grønn menighet må velge tiltak ut fra og forplikte oss til. I møtet ble mer 

enn de 25 pålagte punktene prioritert. Det etableres en handlingsplan som sendes inn når 

den er klar. 



SAKNR. 85/22: REFERATSAKER 

Julemarked 

Årets julemarked 19.11.22. Butikken har åpent fra 10.00-14.00. Juleverksted etter 

fellessamlingen som starter kl 11.00. Det er lagt ut loddbøker. Fint hvis noen har ekstra 

gevinster. Lykkehjul. Gjenbruksfokus, blant annet med kaffekopper. Vafler selges. Kristin 

leder en enkel samling og tar ansvar for innholdet. Det er fortsatt behov for ryddehjelp etter 

arrangementet. 

Felles AU med Frikirken 

+ Bryggegudstjenestene ble evaluert. 

+ Evaluering av Allehelgensgudstjenesten. Ca 100 stk tilstede. De som besøker Åpen kirke 

før gudstjenesten har vært veldig takknemlige for det, så det er ønskelig å fortsette med det. 

+ Bygdegudstjenesten ble evaluert. Enighet om å fortsette likt som i år. 

+ Gudstjeneste på Sportskapellet ble evaluert. Enighet om å fortsette. 

+ Juleverksted ble planlagt. 

+ Juletrefest 07.01.23 trenger fortsatt litt planlegging. 

+ 21.01.23 Salmekveld med Sigvard Engeseth. 

+ 23.02.23 Komlefest på Frikirken 

+ Frikirken ønsker å delta på Holmestrand Gospel-arrangementet i Berg Arbeidskirke. 

Innspill til Felles AU med Stavern, Kjose og Tanum? 

Kristin Stensrød Haugen og Ole Bjørn Normandbo deltar i møtet. Kristin ønsker at nye 

retningslinjer for forordningen i prostiet skal være et tema i møtet.  

 

SAKNR. 86/22: EVENTUELT 

Andre innspill til MR-arbeid i 2023? 

Saken ble satt opp for at alle medlemmer i menighetsrådet skal få anledning til å komme 

med innspill til saker som de ønsker at dette Menighetsrådet skal behandle og ferdigstille før 

Kirkevalg 2023.  

Det kom følgende kommentarer i møtet: 

+ Alle menighetsrådsmedlemmer har rett til når som helst å fremme saker for 

Menighetsrådet, så det er egentlig ikke behov for å ha dette som en egen sak. Men ryddig å 

gi alle tilbudet så tydelig som dette. 

+ I dette Menighetsrådet oppleves det som at det er stor takhøyde og til enhver tid anledning 

til å ta opp saker, så det er ingen aktuelle saker som det er behov for å ta opp her. 

+ Saken kan i tillegg tas opp i et senere møte når flere menighetsrådsmedlemmer deltar.  

 


